
 

 

 

Zápis ze zasedání Akademického senátu FES dne 8. ledna 2024 

Přítomni: JUDr. Martin Šmíd, Ph.D., doc. Ing. Robert Baťa, Ph.D., Ing. Irena 

Honková, Ph.D., RNDr. Ing. Oldřich Horák, Ph.D., doc. Ing. Michaela Kotková 

Stříteská, Ph.D., Mgr. Jan Mandys, Ph.D., Ing. Josef Novotný, Ph.D., Mgr. Pavel 

Sedlák, Ph.D., PaeDr. Alexandr Šenec, Mgr. David Zapletal, Ph.D., Bc. Tomáš 

Chrastina, Soňa Mrázková 

Omluveni: Ing. Anna Dvořáková, Ing. Nikola Soukupová, František Kvapil 

Hosté: prof. Ing. Jan Stejskal, Ph.D., prof. Ing. Jitka Komárková, Ph.D., doc. Ing. 

et Ing. Renáta Myšková, Ph.D., doc. Ing. Hana Kopáčková, Ph.D., doc. Ing. 

Viktor Prokop, Ph.D., Ing. Petr Urbanec 

 

Na začátku přítomno 12 z 15 senátorů. 

AS FES je usnášeníschopný. 

 

Pozvánka na zasedání AS FES rozeslána    22. prosince 2023 

Materiály k projednání na zasedání rozeslány   3. ledna 2024 

 

Program: 

1. Schválení programu zasedání. 
2. Vyjádření k záměru děkana jmenovat proděkany. 
3. Různé. 

 

Předseda AS FES dr. Šmíd zahájil zasedání a pozdravil přítomné. Následně ověřil 

účast přítomných senátorů.  

 

1. Schválení programu zasedání  

Dr. Šmíd stručně představil navržený program zasedání. K programu neměl 

nikdo žádné připomínky.  

Poté proběhlo hlasování.  

Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 

schvaluje program zasedání v předloženém znění.  

Hlasování: 12 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  

Usnesení bylo přijato.  

 



 

 

2. Vyjádření k záměru děkana jmenovat proděkany  

Děkan prof. Stejskal představil předkládaný bod. Uvedl, že navrhuje jmenovat 

proděkany k dnešnímu datu (8. ledna), a to:  

• prof. Ing. Jitku Komárkovou, Ph.D. do funkce proděkanky pro studium a 

pedagogickou činnost, statutární zástupkyně děkana, 

• doc. Ing. et Ing. Renátu Myškovou, Ph.D. do funkce proděkanky pro vědu a 

tvůrčí činnost, 

• doc. Ing. Hanu Kopáčkovou, Ph.D. do funkce proděkanky pro vnitřní záležitosti, 

• doc. Ing. Viktora Prokopa, Ph.D. do funkce proděkana pro vnější vztahy. 

Proděkanky prof. Komárková, doc. Myšková a doc. Kopáčková pokračují 

z předcházejícího funkčního období. Proděkanku dr. Janderovou, která již 

nechtěla z pracovních důvodů ve funkci pokračovat, nahradí doc. Prokop. Děkan 

uvedl, že doc. Prokop má z funkce zástupce vedoucího CVV zkušenosti 

z organizování zahraničních návštěv a internacionalizačních aktivit. 

Dále děkan uvedl, že dochází k menší změně vymezení gescí jednotlivých 

proděkanů. Současně platí, že PR komunikace spadá jako odborná záležitost pod 

oddělení propagace (Martina Floriánová) podřízené přímo děkanovi. 

Dále proběhla diskuse. Dr. Mandys uvedl připomínku k zaslanému životopisu 

doc. Prokopa. Uvedl, že v případě navržení kandidáta na proděkana (jako 

manažerskou funkci) by očekával životopis s uvedením kompetencí a zkušeností 

pro výkon této funkce, zatímco zaslaný životopis uvádí především publikační a 

vědeckou činnost. 

 

Poté proběhlo tajné hlasování o jednotlivých proděkanech: 
Jméno a funkce Počet hlasů 

prof. Ing. Jitka Komárková, Ph.D. 

proděkanka pro studium a pedagogickou činnost 

statutární zástupkyně děkana 

12 

doc. Ing. et Ing. Renáta Myšková, Ph.D. 

proděkanka pro vědu a tvůrčí činnost 

12 

doc. Ing. Hana Kopáčková, Ph.D. 

proděkanka pro vnitřní záležitosti 

12 

doc. Ing. Viktor Prokop, Ph.D. 

proděkan pro vnější vztahy 

12 

Všichni navržení proděkani získali nadpoloviční počet hlasů všech senátorů. 

 

Poté proběhlo hlasování o usnesení. 

Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 

projednal záměr děkana jmenovat prof. Ing. Jitku Komárkovou, Ph.D. do funkce 



 

 

proděkanky pro studium a pedagogickou činnost, statutární zástupkyni děkana, 

doc. Ing. et Ing. Renátu Myškovou, Ph.D. do funkce proděkanky pro vědu a tvůrčí 

činnost, doc. Ing. Hanu Kopáčkovou, Ph.D. do funkce proděkanky pro vnitřní 

záležitosti a doc. Ing. Viktora Prokopa, Ph.D. do funkce proděkana pro vnější 

vztahy. 

Hlasování: 12 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  

Usnesení bylo přijato.  

Děkan poděkoval senátorům za schválení usnesení. 

 

3. Různé  

Děkan prof. Stejskal seznámil senátory s tím, že bude v brzké době potřeba další 

zasedání AS FES, a to kvůli jmenování vědecké rady a projednání akreditace. 

Předpokládaný termín zasedání by mohl být v polovině února 2024. 

Dr. Šmíd poděkoval všem za účast a ukončil zasedání. 

 

V Pardubicích, 9. ledna 2024 

 

JUDr. Martin Šmíd, Ph.D. 

předseda AS FES 


